
1997 het onderzoeksrapport te
hebben afgerond. Al met al is er
werk aan de winkel.

Wat de inspectie zorgsector
betreft, zeg ik de heer Koekkoek
graag toe even overleg te plegen
met de verantwoordelijke minister en
de Kamer daarvan op de hoogte te
stellen. Ik ben gaarne bereid om nog
eens na te denken over de advies-
colleges, want op zichzelf heeft de
heer Koekkoek dit punt hier volstrekt
terecht neergelegd.

©

De heer Kamp (VVD): Voorzitter! Het
was mijn achtste aandachtspunt in
mijn eerste termijn, maar toch niet
het minst belangrijke: de voortva-
rendheid bij overheidsinstanties. Ik
heb aangehaald dat de ombudsman
het contact tussen overheid en
burger de achilleshiel noemt. Ik heb
gezegd dat, waar het gaat om de
werkvoorraad, alle managers inzicht
moeten hebben in de omvang
daarvan en de tijd die het hen kost
om per geval door die werkvoorraad
heen te komen. Het moet heel
eenvoudig zijn om in jaarverslagen
bij een rekening die informatie op te
nemen, zodat wij ook op dit punt de
voortgang van de ontwikkeling bij de
overheid kunnen beoordelen. De
staatssecretaris gaat hier erg luchtig
overheen. Ik wil hem toch aanbeve-
len, in de loop van dit jaar te
proberen een stap in de goede
richting te zetten. Zo niet, dan zullen
wij bij de behandeling van het
volgende verslag op dit punt met
een voorstel komen.

©

De heer De Graaf (D66): Voorzitter!
Ik dank de staatssecretaris voor zijn
uiteenzetting en zijn antwoorden. Ik
wil er geen spelletje van maken,
maar ik zou toch eigenlijk gewoon
antwoord, eventueel schriftelijk,
willen krijgen op de vraag die wij
hebben gesteld over de departemen-
ten die zo laks waren in de beant-
woording van vragen, gesteld door
de staatssecretaris. Nogmaals, er kan
gewoon antwoord worden gegeven
op mijn vraag, gelet op het feit dat
de staatssecretaris zelf melding
maakt van de twee departementen
die dat antwoord nog niet hebben
gegeven.

Wat de bevoegdheden van de
medeoverheden betreft, ben ik blij
met de uitspraak van de staatssecre-

taris dat hij met de VNG verder wil
overleggen om gemeenten te
stimuleren, al dan niet in regionaal
of intergemeentelijk verband zelf met
voorzieningen te komen. Met mijn
uitspraak in eerste termijn bedoelde
ik niet te zeggen dat er ''dan wat
zwaait'', aangezien ik in mijn eentje
niet zo gek veel vermag te zwaaien.
Maar wellicht kan ik andere collega's
volgend jaar op dit punt ervan
overtuigen om toch een stapje
verder te gaan. Ik denk echt dat
nodig is.

Ik kan mij voorstellen dat de
staatssecretaris niet alle antwoorden
paraat heeft, maar ik zou nog graag,
al dan niet schriftelijk, een reactie
willen hebben op mijn suggesties
om meer eigen voorlichtingsbeleid
toe te passen ten aanzien van de
interne klachtenregeling en meer
klachtenlijnen te openen. Verder
vraag ik een reactie op de toepassing
van het profijtbeginsel binnen de
verschillende overheidsdiensten.

©

Staatssecretaris Kohnstamm:
Voorzitter! Ik neem goede nota van
de opmerking van de heer Kamp. Ik
zal een en ander de revue laten
passeren, om te bezien wat eraan
gedaan kan worden.

Ik zeg de heer De Graaf graag toe
± ik bedoelde dat overigens al
gedaan te hebben ± dat we de
interne klachtenregelingen bij de
verschillende ministeries wat
overzichtelijker op papier zetten,
zodat we daarover wat intensiever
voorbereid met elkaar van gedachten
kunnen wisselen. Ik zie namelijk heel
goed in dat, als we op dat punt
onvoldoende accuraat tegemoetko-
men aan de beslissing van de
ministerraad, de vicieuze cirkel van
steeds meer klachten en een grotere
werkvoorraad niet wordt doorbroken.
Het doorbreken van die cirkel zou
zeer wenselijk zijn.

Zoals gezegd, zal ik de Kamer
rapporteren over het overleg dat ik
met de VNG op dit punt hoop te
hebben. Ik zeg graag toe dat ik
schriftelijk over de eigen voorlichting
en de klachtenlijn nader bij de Kamer
terug zal komen.

De beraadslaging wordt gesloten.

De voorzitter: Ik stel voor, het
jaarverslag Nationale ombudsman
voor kennisgeving aan te nemen.

Daartoe wordt besloten.

Sluiting 16.30 uur

©

Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter ter
zake gedane voorstellen:

1. een koninklijke boodschap, ten
geleide van het voorstel van wet
Wijziging van de Wet op de
jeugdhulpverlening in verband met
het klachtrecht (24712).

Deze koninklijke boodschap, met de
erbij behorende stukken, is al
gedrukt en rondgedeeld;

2. vijf brieven van de voorzitter van
de Eerste Kamer der Staten-
Generaal, met de mededeling, dat zij
in haar vergadering van 14 mei 1996
de haar door de Tweede Kamer
toegezonden voorstellen van wet,
gedrukt onder de nummers 24426,
24545 (R1560), 24345, 24152 (R1536)
en 24127, heeft aangenomen.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
voor kennisgeving aan te nemen;

3. een brief van de minister voor
Ontwikkelingssamenwerking, ten
geleide van de notitie ''Vluchtelingen
in Afrika'' (24713).

Deze brief is al gedrukt en rondge-
deeld;

4. de volgende brieven:
een, van de minister van

Binnenlandse Zaken, over de
benoeming van de heer Havermans;

een, van de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, ten
geleide van het besluit tot wijziging
van het Besluit tankstations
milieubeheer, het Besluit herstel-
inrichtingen voor motorvoertuigen
milieubeheer en het Besluit
luchtkwaliteit benzeen (invoering
dampretour Stage-II tankstations).

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies ter afdoening en niet te
drukken;

5. een brief van de Sociaal-
Economische Raad, ten geleide van
het rapport Fundamentele arbeids-
normen en internationale handel.

Kohnstamm
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Deze brief ligt op de griffie ter
inzage. Kopie is gezonden aan de
betrokken commissie.
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